

Styrelsemöte Stämningssgårdens IK

2023:3

Tid: 25 april 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall

Närvarande: Johan, Andreas, Björn, Anneli, Maria och Nina

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna, särskilt Maria som gör sitt första möte.

2. Val av mötessekreterare

Anneli väljs till sekreterare för protokollet.

3. Val av justerare

Andreas väljs till justerare av protokollet.

4. Närvarande

Mötessekreteraren noterar närvaro.

5. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

6. Föregående mötesprotokoll

Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

7. Mötesfrågor

1) Ekonomi – Nina har fått tillgång till föreningens konto hos Nordea.

-Utskick till ledarna är gjort där vi uppmanat lagen att berättar när de anmält sig till cuper. Bra att lägga till på årshjulet?

2) Material – Andreas har gjort ett utskick till en person i varje lag och bett dem se över behovet av ytterligare utrustning inför matchpremiären om två veckor.

- Andreas och Björn har varit på möte med Intersport. Det finns en upparbetad bonus hos Intersport som vi kan utnyttja.

3) VFF/SISU -

-Johan har kontaktat Daniel Sandström på SISU för att höra om det går att få ekonomiskt stöd för att dika ur runt Ängsvalla. Eftersom vi förvaltar och tar hand om planskötseln går det att söka ersättning för hälften av kostnaden för dikningen från SISU. Johan ringer kommunen för att samråda med dem och höra om vi behöver något tillstånd. Därefter hoppas vi att kunna inhämta offert. Vår utgångspunkt är att i första hand fråga Tutto.

-Stämningssgården ansvarar för att ordna domarutbildning via VFF tillsammans med Myckle och Medle. Anmälningar har kommit in från intresserade spelare.

- Andreas har deltagit vid en utbildning angående matchvärdar. Vi pratar om möjligheten att beställa fler västar till matchvärdar, gröna kort samt matchvärdens möjlighet att underlätta för domaren genom att välkomna domaren, presentera hen för tränare och peppa domaren. Andreas ordnar ett

informationsblad om matchvärdens roll som kan läggas i respektive lags fikalåda.

- 4) **Årshjulet** – Johan har en inbokad genomgång med Plandisc och kommer ha en genomgång med övriga på nästa styrelsemöte.
- Inom kort sker uppstarten av nya lag. Björn har ansvaret för det om han inte delegerar det till någon annan.
- 5) **Diplomerad Förening** - Utskick till medlemmar planeras under maj.
- 6) **Belastningsregistret** – Vi tar action nästa styrelsemöte i maj.
- 7) **Skötsel av Ängsvalla** – för närvarande inget aktuellt.
- 8) **Interbook** – för närvarande inget aktuellt.

8. Övriga frågor

- a. Snabb utvärdering av årsmötet. Planera åtgärder till nästa årsmöte för att öka chanserna till att få medlemmar att delta. Inför nästa årsmöte kan vi tänka på att skicka ut kallelser tidigare samt ge möjlighet att närvara digitalt vid årsmötet. Kanske finns det en oro för att bli pressad att åta sig uppdrag om man närvarar vid årsmötet. Eventuellt skulle vi kunna skriva något i kallelsen om vilka positioner som är uppe för omval och om det redan finns förslag från valberedningen.
- b. Stämmings är anmälda till årets lokala fotbollsutvecklare och Johan står som motvillig samordnare, frivillig att ta över ansvaret önskas. I uppdraget ingår att boka plan samt ordna spelare och material till två tillfällen då representant från VFF kommer och håller i tränarutbildningar.
- c. Iom att vi inte hade fått in årsrapport/ekonomisk berättelse på årsmötet gick det inte att besluta om styrelsens ansvarsfrihet. Kan vi göra det nu? Johan har pratat med Fredrik och tydligen har det hänt även tidigare. De har då löst det på senare styrelsemöte efter att de har fått årsrapporten. Vi väntar på rapporten från revisorn. Nina har pratat med Fredrik och Fredrik påminner revisorn om att skicka rapporten.
- d. Pga att det bara var styrelsen närvarande kunde vi inte välja revisor, då styrelsen inte får ta det beslutet enligt stadgarna. Förslaget är att vi på grunde av detta beslutar att styrelsen, detta år, får välja revisor. Bör vi skriva in i stadgarna att styrelsen får välja revisor, i de fall att närvarande medlemmar är för få? Beslut tas isf vid nästa årsmöte.
- e. Myckle och Medle har önskat ett möte med SIK för att diskutera den negativa trenden att många slutat (särskilt flickor) inför denna säsong. Har även diskuterats att kontakta VFF för diskussion/åtgärdsplan. Inget möte inbokad ännu.
- f. Styrelsen behöver uppdateras på laget.se, vem tar på sig det? Vi gör uppdateringen under dagens möte.
- g. Ledarträffen kommer preliminärt att genomföras den 16 maj kl. 17.30 – 19.00. Andreas bokar lokal.

9. Nästa möte

9 maj 2023 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall

10. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Protokollförare



Anneli Stefansson

Justeras



Andreas Karlsson